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Hva:	 AK	møte	nr.	1	2016	–	nr.	11	2014	-	2016	

Dato/Tid:	 06.04.2016	

Hvor:	 Telefonmøte	kl.	1700	-	1830	

Tilstede:	 Elling	Breivik,	Lars-Inge	Graabakk,	Andrea	Bell	Pedersen,	Nina	Baardseth,	Anne	
Cathrine	Enstad,	Karina	Birkelund,	Claus	J	Ryste	

Forfall:	 	

Kopi:	 Skistyret	–	NSF	administrasjon	

Referent:	 Claus	J	Ryste	

	
AGENDA		
1.	Laguttak	
2.	Fordeling	mesterskap	
3.	Fastsettelse	av	egenandeler	
4.	Forberedelser	til	vårmøte	
	
RAPPORTERING	
	
• Fra	mail	utsendt	med	møtedokumentene:	

• For	forberedelse	til	møtet	i	morgen	er	det	vedlagt	følgende,	eller	utsendt	tidligere	i	
egne	mailer:	
	

• -	Info	og	påmelding	til	vårmøtet	er	sendt	ut	i	2	egne	mailer	i	dag.	
• -	Vedlagt	økonomi	rapport	februar	2016	-	regnskap	des	2015	
• -	Langtidskalender	+	søkere	til	mesterskap	fremover.	
• -	Grunnlag	for	uttak	er	vedlagt.	(NB!	Er	grunnlag	og	ikke	selve	uttaket.	Ytterligere	

informasjon	om	struktur	og	uttak	blir	gitt	i	møtet	i	morgen.)	
• -	Her	kan	dere	finn	athletes	rapport	på	en	del	av	de	beste	utøverne:	-link-		

	
• I	perioden	nå	har	vi	flere	prosesser	gående	samtidig:	
• -	Evaluering	for	alle	trenere,	utøvere,	OLT,	administrasjon	og	medisinsk	stab.	
• -	Sammensetning	av	trenerteam,	kontrakter	videre	eller	ikke.	
• -	Oppstart	og	klargjøring	av	barmarkssesong.	
• -	Budsjettering	av	ny	sesong,	samt	endelig	status	økonomi	30.04.	
• -	Søknader	og	oppfølging	LUC	

	
• Dette	arbeidet	vil	være	ferdigstilt	i	løpet	av	2-3	uker.	Evaluering	og	planlegging	av	ny	

sesong	skal	sluttføres	på	Kvitfjell	i	løpet	av	neste	uke	sammen	med	utøverne,	mens	
økonomi	og	endelig	spikre	planene	blir	gjort	i	etterkant	av	det.	

	
• Økonomi:	

Sportssjef	redegjorde	kort	for	status	økonomi	og	at	vi	følger	budsjett	på	rapporten	ut	april.	Vi	har	
lavere	”inngangshøyde”	i	2016	enn	i	2015	etter	struktureringen	som	ble	gjort	i	2015.	Vi	har	også	
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hatt	tiltak	på	flere	nivå	som	sørger	for	at	vi	har	billigere	løsninger	sammen	med	
samarbeidspartnere	som	gir	bra	utslag.	
	

DISKUSJONS-	OG	VEDTAKSSAKER			
	
• Laguttak	

Det	ble	redegjort	for	tenkt	struktur	og	bakgrunn	for	laguttak.	AK	hadde	innspill	på	at	vi	måtte	bruke	

juniorstatus	av	kriteriene	på	jentene	som	trenervurdert	inn	på	EC	laget.	Det	har	vært	en	vurdering	av	

hvor	streken	skal	gå	på	begge	EC	lagene,	da	utøverne	rundt	streken	er	tallmessig	vanskelig	å	skille.	

AK	hadde	flere	kontrollspørsmål	på	uttaket	og	stilte	seg	bak	laguttaket.	Det	ble	bestemt	at	det	skulle	

offentliggjøres	medio	uke	15,	og	at	AK	ville	bli	oppdatert	om	noe	ny	informasjon	skulle	tilkomme	i	

prosessene	fremover.	

	

• Fordeling	av	mesterskap	

For	sesongen	16/17	var	det	følgende	søkere	til	vurdering:	

o TL:	Hemsedal	og	Voss	

o HL:	Hafjell	og	Ål/Kjelsås	

o NM	2018:	Hafjell	

For	TL	ble	det	vedtatt	å	gi	mesterskapet	til	Voss	IL	forutsatt	at	de	kunne	vise	en	tilfredsstillende	

utøver	økonomi.		Bakgrunnen	for	valget	var	et	ønske	å	ha	nye	arrangementssteder	som	er	med	å	

arrangerer	mesterskap,	og	at	Voss	hadde	en	utfyllende	og	god	søknad.	

For	HL	ble	mesterskapet	tildelt	til	Hafjell	ved	Lillehammer	Skiklubb.	Lillehammer	hadde	en	dog	

søknad	for	et	samlet	HL	samt	økonomi.		

For	NM	ble	Hafjell	ved	Lillehammer	skiklubb	tildelt	mesterskapet.	

	

• Egenandeler	

I	sesongen	15/16	har	egenandelene	vært	75’.	Det	ble	fastsatt	på	innspill	fra	administrasjonen	at	

egenandelene	for	16/17	skulle	reduseres	til	60’	

	

• Forberedelse	vårmøte	

Frister	for	beretning	og	program	ble	gjennomgått	og	fordelt	i	møtet.	Det	skal	bli	sendt	ut	grunnlag	fra	

Sportssjef	for	å	avslutte	arbeidet	innen	fristene.	Det	ble	bestemt	at	det	skulle	være	et	utfyllende	AK	
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møte	på	Ullevål	mandag	09.05.16	

	

	

	

	


